
Protokół Nr XXIII/22

z sesji Rady Powiatu Siemiatyckiego, która odbyła się w dniu 27 stycznia  2022r. 

w  Starostwie Powiatowym w Siemiatyczach i trwała od godz. 1200 do godz. 1330. 

W sesji uczestniczyło 15 radnych według załączonej listy obecności. Nieobecni byli radni: 

Krzysztof Zygmunt Andruszkiewicz i Mariusz Piotr Cieślik

W sesji uczestniczyli również:

1. Walentyna Kwiatkowska Skarbnik Powiatu

2. Jerzy Woźniak Sekretarz Powiatu

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Powiatu Siemiatyckiego Henryk 

Boguszewski.

P – kt 1.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski otwierając obrady XXIII sesji VI kadencji Rady 

Powiatu Siemiatyckiego powitał  radnych, Starostę, Wicestarostę, członków Zarządu, 

Wiceprzewodniczącego Rady, Panią Skarbnik Walentynę Kwiatkowską, Pana Sekretarza Jerzego 

Woźniaka,  Agnieszkę Bolewską Iwaniuk z Katolickiego Radia Podlasie oraz obsługę. 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził, że w dzisiejszej sesji uczestniczy 

15 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i  podejmować prawomocne 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował, że porządek obrad Państwo radni 

otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejszą sesję. Czy w sprawie porządku obrad ktoś  zechce 

zabrać głos? 

Głos zabrał Starosta Marek Bobel, który zaproponował wprowadzenie w pkt 5 porządku 

obrad „Podjęcie uchwał w sprawach”:

• podpunktu h/ projektu uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji członka Zarządu Powiatu 

Siemiatyckiego

• podpunktu i/ projektu uchwały w sprawie odwołania przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Rady Powiatu Siemiatyckiego

• podpunktu j/ projektu uchwały w sprawie powołania przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Rady Powiatu Siemiatyckiego

• podpunktu k/ projektu uchwały w sprawie wyboru członka Zarządu Powiatu Siemiatyckiego 

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski zwrócił się z pytaniem, czy są inne propozycje 

zmiany porządku obrad?

Inne propozycje zmiany porządku obrad nie zostały zgłoszone. 

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował, że do prezydium Rady wpłynęły dwa

pisma, radnego Jerzego Górskiego i radnego Wiesława Klepackiego.

Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie porządek obrad XXIII sesji Rady Powiatu z 
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uwzględnieniem zmian zaproponowanych przez Starostę.

Za przyjęciem porządku obrad XXIII sesji Rady Powiatu z uwzględnieniem zmian 

zaproponowanych przez Starostę głosowało 15 radnych.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski  stwierdził, że porządek obrad XXIII sesji Rady 

Powiatu z uwzględnieniem zmian przyjęty został przy 15 głosach „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 

głosów „wstrzymujących się”. Protokół głosowania jawnego w sprawie przyjęcia porządku obrad 

sesji z uwzględnieniem zmian – stanowi załącznik do protokołu.

Porządek obrad XXIII sesji Rady Powiatu Siemiatyckiego:

1. Otwarcie obrad

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji

3. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz pracy Zarządu Powiatu 

między sesjami

4. Sprawozdanie z prac komisji stałych, Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji Rady Powiatu Siemiatyckiego za 2021 rok

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmian w Uchwale Nr XXII/175/21 Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 22 grudnia 2021r. w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Siemiatyckiego na lata 

2022 – 2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022 - 2029

b) zmian w Uchwale Nr XXII/176/21 Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 22 grudnia 2021r. w 

sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2022 rok

c) zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Finansowo – Budżetowej Rady Powiatu 

Siemiatyckiego na 2022 rok

d) zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego i Porządku 

Publicznego Rady Powiatu Siemiatyckiego na 2022 rok

e) zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Oświaty Kultury Zdrowia i Spraw Socjalnych 

Rady Powiatu Siemiatyckiego na 2022 rok

f) zmiany uchwały Nr IV/32/19 Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 22 lutego 2019r.

g) ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, maksymalnej 

kwoty dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez uczelnie i inne podmioty, 

których zadania statutowe obejmują doskonalenie zawodowe nauczycieli oraz specjalności 

i formy kształcenia nauczycieli, na które dofinansowanie jest przyznawane w szkołach i 

placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Siemiatycki w 2022 roku

h) przyjęcia rezygnacji członka Zarządu Powiatu Siemiatyckiego

i) odwołania przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Siemiatyckiego

j) powołania przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Siemiatyckiego

k) wyboru członka Zarządu Powiatu Siemiatyckiego 

6.  Sprawy różne, wolne wnioski i oświadczenia radnych
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7.  Zamknięcie obrad 

P – kt 2. 

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski  zwrócił się z pytaniem, czy ktoś   z  państwa  

radnych  chciałby wnieść   uwagi do protokołu z poprzedniej sesji?

Uwagi do protokołu z XXII sesji  Rady Powiatu Siemiatyckiego nie zostały zgłoszone.

Za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji głosowało 15 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół z poprzedniej sesji przyjęty został przy 15 głosach 

„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów  „wstrzymujących się”. Protokół głosowania jawnego w sprawie 

przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji stanowi załącznik do protokołu.

P – kt 3.

Głos zabrał Starosta Marek Bobel, który złożył sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Powiatu 

oraz pracy Zarządu Powiatu między sesjami. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z państwa radnych ma pytania do 

przedstawionego sprawozdania?

Radny Mariusz Pyzowski przypomniał, że pan Starosta wspomniał w swoim sprawozdaniu o 

sprawie wyrażenia zgody na zaciągniecie kredytu krótkoterminowego przez SP ZOZ w 

Siemiatyczach, radny poprosił o więcej informacji na ten temat, w jakiej kwocie, krótkoterminowy 

czyli do roku.

Druga rzecz: Starosta wspominał, że Zarząd zapoznał się z informacją o zaciągniętych 

zobowiązaniach przez SP ZOZ – czy są to  zobowiązania wynikające z realizacji  wyroku w 

związku z odszkodowaniem, które zostało zasądzone? Pan Starosta w swoim sprawozdaniu 

wspominał o zbyciu działek w Czartajewie, czy są to działki w specjalnej strefie ekonomicznej czy 

jakieś inne? Jeśli nie w specjalnej strefie to czy coś się dzieje w sprawie działek w specjalnej 

strefie ponieważ ostatnio na obradach był poruszany temat że są podmioty zainteresowane 

zakupem tych działek, jak teraz wygląda ta sytuacja?

Starosta Marek Bobel poinformował, że jeśli chodzi o pożyczkę krótkoterminową dla SP ZOZ to 

dziś jako Rada Powiatu zwiększamy uprawnienia dla Zarządu Powiatu aby Zarząd Powiatu mógł 

udzielić pożyczki w kwocie 1 mln zł. dla SP ZOZ, pożyczki krótkoterminowej czyli do końca 2022 

roku.

Jeśli chodzi o działki nie są to działki w strefie bo te działki są w trakcie procedury przetargowej ale

chodzi o 4 działki budowlane w części, gdzie był kiedyś  czworak – biuro gospodarstwa, został on 

rozebrany, przy drodze do drogi wojewódzkiej 690, są tam wydzielone 4 działki, które powiat chce 

sprzedać w trybie przetargowym. 

Jeśli chodzi o trzecie pytanie głos zabrała Skarbnik Powiatu Walentyna Kwiatkowska która 

poinformowała, że chodzi tu o kredyt zaciągany przez SP ZOZ na zobowiązania wynikające z 

wyroku. SP ZOZ poinformował, na jakich warunkach zaciąga ten kredyt.

P – kt 4.
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Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował o przejściu  do  punktu 4 porządku 

obrad:  Sprawozdania z prac komisji stałych, Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Skarg Wniosków i 

Petycji Rady Powiatu Siemiatyckiego za 2021 rok.

Sprawozdania z prac komisji przedstawili:

– radna Bożena Teresa Bujno Przewodnicząca Komisji Finansowo Budżetowej Rady Powiatu

– radny Jerzy Szawkało Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Porządku 

Publicznego Rady Powiatu Siemiatyckiego

– radny Paweł Kowalczyk Przewodniczący komisji Oświaty kultury Zdrowia i Spraw 

Socjalnych Rady Powiatu 

– radny Jerzy Górski Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu

– radny Mirosław Angielczyk  Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji Rady 

Powiatu poinformował że w roku 2021 do Rady Powiatu nie wpłynęła żadna skarga ani 

petycja w związku z tym Komisja Skarg Wniosków i Petycji Rady Powiatu Siemiatyckiego w

minionym roku nie odbyła  żadnego posiedzenia.

Pytania do przedstawionych sprawozdań nie zostały zgłoszone.

P – kt 5.

Pierwszy projekt uchwały dotyczył zmian w Uchwale Nr XXII/175/21 Rady Powiatu Siemiatyckiego 

z dnia 22 grudnia 2021r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Siemiatyckiego na lata 2022 – 2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022 

– 2029.

Przewodniczący Rady przypomniał, że projekt uchwały został omówiony na wspólnym 

posiedzeniu komisji przed dzisiejszą sesją, czy państwo radni mają pytania w tej sprawie?

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone w związku z tym Przewodniczący Rady poddał projekt 

uchwały pod głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XXII/175/21 Rady Powiatu Siemiatyckiego z

dnia 22 grudnia 2021r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Siemiatyckiego na lata 2022 – 2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022 

– 2029 głosowało 15 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 15 głosach „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr XXIII/180/22 – w  załączeniu do 

protokołu. Protokół głosowania jawnego w sprawie zmian w Uchwale  Nr XXII/175/21 Rady 

Powiatu Siemiatyckiego z dnia 22 grudnia 2021r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Siemiatyckiego na lata 2022 – 2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2022 – 2029 stanowi załącznik do protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył zmian w Uchwale Nr XXII/176/21 Rady Powiatu Siemiatyckiego z 

dnia 22 grudnia 2021r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2022 rok.
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Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski zwrócił się z pytaniem, czy państwo radni mają 

pytania do przedłożonego projektu uchwały?

Pytania do projektu uchwały nie zostały zgłoszone w związku z tym Przewodniczący Rady poddał 

projekt uchwały pod głosowanie. 

Za podjęciem uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XXII/176/21 Rady Powiatu Siemiatyckiego z

dnia 22 grudnia 2021r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2022 rok 

głosowało 15 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 15 głosach „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr XXIII/181/22 – w  załączeniu do 

protokołu. Protokół głosowania jawnego w sprawie zmian w Uchwale Nr XXII/176/21 Rady 

Powiatu Siemiatyckiego z dnia 22 grudnia 2021r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Siemiatyckiego na 2022 rok  stanowi załącznik do protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Finansowo – 

Budżetowej Rady Powiatu Siemiatyckiego na 2022 rok 

Przewodniczący Rady przypomniał, że projekt wraz z załącznikiem został omówiony na 

wspólnym posiedzeniu komisji przed dzisiejszą sesją, czy państwo radni mają pytania w tej 

sprawie?

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone w związku z tym Przewodniczący Rady poddał projekt 

uchwały pod głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Finansowo – 

Budżetowej Rady Powiatu Siemiatyckiego na 2022 rok głosowało 15 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 15 głosach „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr XXIII182/22 – w  załączeniu do protokołu.

Protokół głosowania  jawnego w sprawie  zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Finansowo 

– Budżetowej Rady Powiatu Siemiatyckiego na 2022 rok stanowi załącznik do protokołu.

Następny projekt uchwały dotyczył zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji  Rozwoju 

Gospodarczego i Porządku Publicznego Rady Powiatu Siemiatyckiego na 2022 rok.

Przewodniczący Rady przypomniał, że projekt wraz z załącznikiem został omówiony na 

wspólnym posiedzeniu komisji przed dzisiejszą sesją, czy państwo radni mają pytania w tej 

sprawie?

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone w związku z tym Przewodniczący Rady poddał projekt 

uchwały pod głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji   Rozwoju 

Gospodarczego i Porządku Publicznego  Powiatu Siemiatyckiego na 2022 rok głosowało 15 

radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 15 głosach „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr XXIII/183/22 – w  załączeniu do 
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protokołu. Protokół głosowania jawnego w sprawie  zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Porządku Publicznego Rady Powiatu Siemiatyckiego na 2022 rok 

stanowi załącznik do protokołu.

Następny projekt uchwały dotyczył zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Oświaty Kultury 

Zdrowia i Spraw Socjalnych Rady Powiatu Siemiatyckiego na 2022 rok.

Przewodniczący Rady przypomniał, że projekt wraz z załącznikiem został omówiony na 

wspólnym posiedzeniu komisji przed dzisiejszą sesją, czy państwo radni mają pytania w tej 

sprawie?

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone w związku z tym Przewodniczący Rady poddał projekt 

uchwały pod głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji  Oświaty Kultury 

Zdrowia i Spraw Socjalnych Powiatu Siemiatyckiego na 2022 rok głosowało 15 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 15 głosach „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr XXIII/184/22 – w  załączeniu do 

protokołu. Protokół głosowania  jawnego w sprawie  zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji 

Oświaty Kultury Zdrowia i Spraw Socjalnych Rady Powiatu Siemiatyckiego na 2022 rok stanowi 

załącznik do protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył zmiany uchwały Nr IV/32/19 Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 

22 lutego 2019r.

Przewodniczący Rady przypomniał, że projekt uchwały został omówiony na wspólnym 

posiedzeniu komisji przed dzisiejszą sesją, czy państwo radni mają pytania w tej sprawie?

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone w związku z tym Przewodniczący Rady poddał projekt 

uchwały pod głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/32/19 Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia

22 lutego 2019r. głosowało 15 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 15 głosach „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr XXIII/185/22 – w  załączeniu do 

protokołu. Protokół głosowania jawnego w sprawie zmiany uchwały Nr IV/32/19 Rady Powiatu 

Siemiatyckiego z dnia 22 lutego 2019r. stanowi załącznik do protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli, maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez uczelnie i 

inne podmioty, których zadania statutowe obejmują doskonalenie zawodowe nauczycieli oraz 

specjalności i formy kształcenia nauczycieli, na które dofinansowanie jest przyznawane w szkołach

i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Siemiatycki w 2022 roku.

Przewodniczący Rady przypomniał, że projekt uchwały został omówiony na wspólnym 

posiedzeniu komisji przed dzisiejszą sesją, czy państwo radni mają pytania w tej sprawie?

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone w związku z tym Przewodniczący Rady poddał projekt 
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uchwały pod głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli, maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez uczelnie i 

inne podmioty, których zadania statutowe obejmują doskonalenie zawodowe nauczycieli oraz 

specjalności i formy kształcenia nauczycieli, na które dofinansowanie jest przyznawane w szkołach

i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Siemiatycki w 2022 roku głosowało 15 

radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 15 głosach „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr XXIII/186/22 – w  załączeniu do 

protokołu. Protokół głosowania jawnego w sprawie  ustalenia planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli, maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie 

pobierane przez uczelnie i inne podmioty, których zadania statutowe obejmują doskonalenie 

zawodowe nauczycieli oraz specjalności i formy kształcenia nauczycieli, na które dofinansowanie 

jest przyznawane w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Siemiatycki 

w 2022 roku stanowi załącznik do protokołu.

Następny projekt uchwały dotyczył przyjęcia rezygnacji członka Zarządu Powiatu Siemiatyckiego.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował, że z dniem 17 stycznia bieżącego 

roku radny Wiesław Klepacki złożył rezygnację z funkcji członka Zarządu Powiatu Siemiatyckiego. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy państwo radni mają pytania w tej sprawie?

Radny Mikołaj Żabiński zapytał, jaki jest powód?

Radny Wiesław Klepacki poinformował, że są to sprawy osobiste, głównie zmiana pracy, 

charakter pracy nie pozwala na pełnienie funkcji w Zarządzie Powiatu.

Starosta Marek Bobel zaznaczył, że ze złożonej rezygnacji nie wynika, jest tylko jedno zdanie że 

radny rezygnuje. Starosta poinformował, że nie ma obowiązku uzasadnienia więc jako 

przewodniczący Zarządu nie będzie się do tego odnosił bo wie z jakiego powodu ale skoro 

zainteresowany udzielił odpowiedzi to Starosta nie będzie uzupełniał bo oficjalnie nie ma tego w 

rezygnacji.

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji członka Zarządu Powiatu Siemiatyckiego 

głosowało 15 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 15 głosach „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr XXIII/187/22 – w  załączeniu do 

protokołu. Protokół głosowania jawnego w sprawie  przyjęcia rezygnacji członka Zarządu Powiatu

Siemiatyckiego stanowi załącznik do protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczy odwołania przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Siemiatyckiego. 

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował, że w dniu 25 stycznia  na jego ręce 
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wpłynęła pisemna rezygnacja  z pełnionej funkcji złożona przez  Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej radnego Jerzego Górskiego w związku z tym do porządku obrad dzisiejszej sesji  

wprowadzony został projekt uchwały w sprawie odwołania przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Czy państwo radni mają pytania w tej sprawie?

Pytania nie zostały zgłoszone w związku z tym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie odwołania przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Siemiatyckiego głosowało 15 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 15 głosach „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr XXIII/188/22 – w  załączeniu do 

protokołu. Protokół głosowania jawnego w sprawie odwołania przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu Siemiatyckiego stanowi załącznik do protokołu. 

Kolejny projekt uchwały dotyczył powołania przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Siemiatyckiego.

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszane kandydatur do funkcji Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej.

Starosta Marek Bobel na przewodniczącego Komisji Rewizyjnej zgłosił kandydaturę radnego 

Wiesława Klepackiego.

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy radny Wiesław Klepacki wyraża zgodę na 

kandydowanie?

Radny Wiesław Klepacki wyraził zgodę na kandydowanie do funkcji przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej.

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy są inne kandydatury?

Inne kandydatury nie zostały zgłoszone. 

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował o przejściu do głosowania nad 

kandydaturą radnego Wiesława Klepackiego na przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu Siemiatyckiego.

Za powołaniem radnego Wiesława Klepackiego na przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu Siemiatyckiego głosowało 12 radnych, 2 było przeciw, 1  wstrzymał się od głosu. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że do funkcji przewodniczącego Komisji Rewizyjnej powołany 

został radny Wiesław Klepacki  przy 12 głosach „za”, 2  głosach  „przeciw”, 1 głosie  

'wstrzymującym się”.  

Protokół głosowania jawnego w sprawie powołania radnego Wiesława Klepackiego na 

przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Siemiatyckiego stanowi załącznik do 

protokołu. 

Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu 

Siemiatyckiego podjęła Uchwałę Nr XXIII/189/22 z dnia 27 stycznia 2022r. w sprawie powołania 
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przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Siemiatyckiego. Przewodniczący Rady 

odczytał treść uchwały.

Uchwała Nr XXIII/189/22 – w załączeniu do protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył wyboru członka Zarządu Powiatu Siemiatyckiego.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował, że zgodnie z art. 27  ust 3 ustawy o 

samorządzie powiatowym  rada powiatu wybiera członków Zarządu na wniosek Starosty zwykłą 

większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu Rady w głosowaniu 

tajnym w związku z tym Przewodniczący Rady poprosił  pana Starostę o zgłoszenie kandydata na 

członka Zarządu Powiatu Siemiatyckiego.

Starosta Marek Bobel na członka Zarządu Powiatu Siemiatyckiego zgłosił kandydaturę radnego 

Jerzego Górskiego. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem czy radny Jerzy Górski wyraża zgodę?

Radny Jerzy Górski wyraził zgodę jednocześnie podziękował panu Staroście za zaufanie. 

Przewodniczący Henryk Boguszewski poinformował, że w związku z tym iż wybór członka 

zarządu powiatu odbywa się w głosowaniu tajnym powołamy teraz Komisję Skrutacyjną do 

przeprowadzenia procedury wyboru członka zarządu. Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie 

kandydatów do pracy w  Komisji Skrutacyjnej. 

Radny Mikołaj Żabiński zgłosił kandydaturę radnej Ireny Wysockiej.

Radna Irena Wysocka nie wyraziła zgody na kandydowanie.

Starosta Marek Bobel zgłosił kandydatury radnych: Wiesława Klepackiego, Mikołaja Żabińskiego,

Sylwestra Zgieruna.

Radni Wiesław Klepacki, Mikołaj Żabiński i Sylwester Zgierun wyrazili zgodę na kandydowanie do  

Komisji Skrutacyjnej. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, Czy są uwagi do proponowanego składu komisji 

skrutacyjnej?

Uwagi do proponowanego składu Komisji Skrutacyjnej nie zostały zgłoszone.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował o przejściu do głosowania nad 

powołaniem Komisji Skrutacyjnej w składzie: radny Wiesław Klepacki, radny Mikołaj Żabiński, 

radny Sylwester Zgierun. Za powołaniem komisji skrutacyjnej głosowało 14 radnych, 1 był przeciw. 

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poprosił Komisję Skrutacyjną o  przystąpienie do 

pracy i przygotowanie kart do głosowania, w tym celu ogłosił 10- minutową przerwę. 

Po przerwie Przewodniczący Rady poprosił przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o 

przedstawienie zasad głosowania.

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej radny Wiesław Klepacki przedstawił zasady głosowania.

W tym miejscu przeprowadzone zostało głosowanie tajne w sprawie wyboru członka Zarządu 

Powiatu Siemiatyckiego. Radni według kolejności otrzymywali karty do głosowania i oddawali swój 

głos przez wrzucenie karty do urny.
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Po zakończeniu głosowania Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski ogłosił przerwę w celu 

ustalenia wyników głosowania.

Po przerwie Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o 

przedstawienie wyników głosowania.

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej radny Wiesław Klepacki   odczytał Protokół Komisji 

Skrutacyjnej  powołanej na XXIII sesji VI kadencji Rady Powiatu w Siemiatyczach w dniu 27 

stycznia 2022 roku dla przeprowadzenia głosowania w sprawie wyboru członka Zarządu Powiatu 

Siemiatyckiego. Komisja Skrutacyjna ustaliła, że w wyniku tajnego głosowania Pan Jerzy Górski 

został wybrany na członka Zarządu Powiatu Siemiatyckiego.

Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski stwierdził, że 

Rada Powiatu Siemiatyckiego podjęła Uchwałę Nr XXIII/190/22 Rady Powiatu Siemiatyckiego z 

dnia 27 stycznia 2022r. w sprawie wyboru członka Zarządu Powiatu  Siemiatyckiego. 

Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. Uchwała Nr  XXIII/190/22  – w załączeniu do 

protokołu.

P – kt 6.

Radny Mikołaj Żabiński stwierdził, że z zadowoleniem dostrzegamy realizację wielu inwestycji w 

naszym powiecie w tym inwestycji drogowych, radny przypomniał ul. Słowiczyńską, planowaną 

ulicę Kościuszki i inne, ścieżka pieszo – rowerowa przy ul. Ciechanowieckiej. Jest to realizacja 

wielu potrzeb naszych mieszkańców, na jakie społeczeństwo naszego miasta, powiatu czeka. Od 

wielu lat mieszkańcy Bacik Bliższych, Bacik Średnich zgłaszali do samorządu gminy jak też do 

samorządu województwa podlaskiego potrzebę wybudowania ścieżki pieszo rowerowej na 

przedłużeniu ulicy Górnej do skrzyżowania do Bacik Bliższych. Jest to odcinek koło 1 km, ta 

ścieżka pieszo rowerowa ułatwiałaby dojście czy dojazd mieszkańcom tych dwóch wsi do miasta 

do kościoła do cerkwi czy też do cmentarza. Radny Mikołaj Żabiński przypomniał że ścieżka 

pieszo rowerowa jest z kierunku miasta do końca cmentarza i wystarczyłoby ją przedłużyć. 

Dlaczego jest tam niebezpiecznie? Obojętnie w którą stronę byśmy szli czy jechali rowerem to jest 

pod górkę gdzie trzeba z tego roweru zsiąść, prowadzić, nie wiadomo którą stroną prowadzić bo 

pobocza tam praktycznie nie ma stąd dla polepszenia bezpieczeństwa może jako powiat 

powinniśmy wystąpić do samorządu Województwa Podlaskiego czy też jako Zarząd Powiatu 

żebyśmy ten wniosek poparli bo mieszkańcy chcą zbierać podpisy ale jest to długa droga do 

realizacji takiego wniosku. Radny Mikołaj Żabiński poinformował, że kłania się w imieniu jednych i 

drugich Bacik do pana Starosty i do Zarządu Powiatu żebyście wsparli ten wniosek.

Radny Mikołaj Żabiński poinformował, że mieszkańcy zgłaszają mu że są długie kolejki do 

kardiologa, często są przekładane terminy wizyt a co ciekawe, czasami wizyta ta kończy się o 

godz. 2300 , czasami się nie odbywa. Czy w tym temacie dałoby się zaradzić?

Kolejna sprawa to przychodnia rehabilitacji. Wcześniej przyjmowało dwóch lekarzy: Pani Tobota i 

Pani Ołtarzewska, Pani Tobotowa przyjmowała dwa razy w tygodniu, obecnie jest tylko jeden 
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lekarz, który przyjmuje przez 4 godziny jednego dnia w tygodniu. Jest to uciążliwe dla pacjentów 

bo z ustaleniem terminu wizyty u lekarza rehabilitacji przeciąga się do pół roku czekania a później 

ponownie trzeba czekać na rehabilitację i w sumie ta rehabilitacja może nie doczekać klienta bo 

przeważnie korzystają ludzie starsi z wieloma wadami narządów ruchu i ludzie pracujący. Radny 

Mikołaj Żabiński poprosił członków Zarządu o zainteresowanie się tą sprawą. W Bacikach Średnich

również jest rehabilitacja gdzie termin oczekiwania od wizyty u lekarza do spraw rehabilitacji do 

rehabilitacji  trwa około roku.

Starosta Marek Bobel poinformował, że co do poradni kardiologicznej i rehabilitacyjnej to aż w 

takich szczegółach wszystkiego nie wie co dzieje się w SP ZOZ bo jest to odrębna jednostka 

organizacyjna posiadająca osobowość prawną ale panu radnemu w najbliższym czasie, w ciągu 

tygodnia pan dyrektor SP ZOZ złoży wyjaśnienia co do poradni kardiologicznej, jaki jest czas 

oczekiwania, tak samo do rehabilitacyjnej, jakie są możliwości na tą chwilę i w najbliższej 

perspektywie. Starosta poinformował, że zobowiąże dyrektora SP ZOZ aby złożył wyjaśnienia 

panu radnemu. 

Co do drogi do Bacik jest to droga wojewódzka, Starosta podkreśli że bardzo, bardzo chciałby 

żeby ta ścieżka powstała ale od samego składania podpisów przez mieszkańców ścieżki się nie 

wybuduje. Budżet na rok 2022 został przyjęty przez samorząd województwa, myśląc racjonalnie w 

roku 2022 przy najlepszych chęciach pana marszałka i Zarządu Województwa nie ma szans aby tą

ścieżkę umieścić w planach inwestycyjnych. Starosta Marek Bobel podkreślił, że również chciałby 

aby ta ścieżka powstała z wielu względów i wyraził opinię, że do tematu powrócimy latem kiedy 

marszałek, Zarząd Województwa będzie planował budżet na rok 2023 więc podejmiemy starania w

formie pisemnej ale też inne działania  po to, żeby ten odcinek drogi wojewódzkiej posiadał ścieżkę

pieszo rowerową. Jaki będzie skutek? Zobaczymy, Starosta Marek Bobel obiecał że działania będą

podjęte, aby ta ścieżka w perspektywie roku 2023 czy 2023-2024 była ujęta w planach 

finansowych samorządu Województwa Podlaskiego.

Radny Mikołaj Żabiński podziękował za zainteresowanie jednocześnie przypomniał że na tej 

drodze w miejscowości Kajanka jest wybudowany chodnik przez całą wieś o długości 3 km, droga 

w tym miejscu stała się bezpieczniejsza. Radny przypomniał, że ten odcinek drogi jest szczególnie 

niebezpieczny, widać to z poziomu tego terenu, jest pod górę albo z góry. Radny Mikołaj Żabiński 

stwierdził że liczy na pomoc Zarządu Powiatu i samego pana Starosty, jeśli pan Starosta coś 

obieca to coś wyjdzie.

Radny Paweł Kowalczyk poprosił o informację na jakim etapie jest sprawa ulicy Kościuszki, co z 

Miastem? Czy Miasto się dokłada, czy się dołożyło, czy jest pismo w tej sprawie?

Starosta Marek Bobel poinformował, że ulica Kościuszki na odcinku od Polseru do drogi 

wojewódzkiej to po przetargu jest to koszt 10.132.000 zł. To, że nie ma odpowiedzi z Miasta 

Siemiatycze, w zasadzie nawet dwóch odpowiedzi na nasze pismo – Starosta stwierdził, że nie 

będzie tego komentował bo do dzisiaj mimo ponowienia naszego pisma o współfinansowaniu tej 
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inwestycji, ważnej inwestycji z punktu widzenia przemysłowego Miasta Siemiatycze bo przy tej 

ulicy zlokalizowane są duże zakłady przemysłowe. Miasto Siemiatycze otrzymuje podatek od 

nieruchomości, otrzymuje do budżetu duży udział w podatku PIT ponad 40%, udział w podatku 

CIT, Starosta Marek Bobel wyraził nadzieję że Miasto Siemiatycze będzie partycypować w 

kosztach tej budowy. Po dwóch naszych pismach na razie odpowiedzi dotyczącej ulicy Kościuszki 

nie ma ale my nie będziemy czekać z podpisaniem umowy. Starosta oświadczył, że umowa 

zostanie podpisana w najbliższym czasie, prawdopodobnie jeszcze w styczniu, może początek 

lutego, jest to kwota 10.132.000 zł. Starosta Marek Bobel przypomniał, że z Polskiego Ładu Powiat

Siemiatycki pozyskał na tą drogę 9,5 mln zł. Więc trzeba dołożyć 632 tys. zł. Starosta wyraził 

nadzieję, że w ramach takiego partnerstwa jak było zawsze 316 tys. zł. Miasto Siemiatycze 

znajdzie w swoim budżecie i dofinansuje to zadanie – Starosta podkreślił że jego zdaniem bardzo 

ważnej drogi z punktu widzenia gospodarczego miasta. Starosta Marek Bobel stwierdził, że jak 

będzie – będzie państwa radnych informował. My przystępujemy do realizacji, dzisiaj w zmianach 

w budżecie państwo radni na pewno zauważyli, sesja ta jest zwołana trochę szybciej bo trzeba 

przesunąć 132 tys. zł. Więc na dzień dzisiejszy 632 tys. zł. dokładamy z budżetu Powiatu 

Siemiatyckiego, żeby podpisać umowę musimy mieć zabezpieczone 10.132.000 zł. ,dzięki decyzji 

radnych mamy to zabezpieczone ale liczymy na to że te 316 tys. zł. Miasto Siemiatycze 

wyasygnuje na drogę, która mieści się w Mieście Siemiatycze, została zaprojektowana biorąc pod 

uwagę, że jest to teren przemysłowy więc droga musi mieć odpowiednio inną nośność niż inne 

drogi dlatego jest ona dosyć droga bo 10.132.000 zł. to jest dużo jak na niecałe 3 – kilometrowy  

odcinek drogi ale takie są koszty. Druga oferta to ponad 12 mln zł. Nie będziemy czekać, nie 

będziemy ogłaszać kolejnych przetargów bo z obserwacji rynku wiemy że ceny materiałów 

szczególnie asfaltu ale też ceny kruszyw znacząco wzrastają więc podejrzewamy że następny 

przetarg mógłby być droższy niż ten, który został rozstrzygnięty na ulicę Kościuszki. 

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował, że  wczoraj był umówiony z panem 

burmistrzem na rozmowę na temat wkładu Miasta Siemiatycze do budowy dróg, odbyło się takie 

spotkanie. Burmistrz zapewnił, że w budżecie miasta uwzględniono środki na ulicę Słowiczyńską, 

na potrzebny wkład, że uwzględniono środki na chodnik przy ul.  Wysokiej natomiast co do ulicy 

Kościuszki Burmistrz jeszcze nie wie, skąd znaleźć środki, powiedział tylko że na pewno się 

dołoży, w jakiej wysokości jeszcze nie wie. Przewodniczący Rady podkreślił, że nastawienie pana 

burmistrza do nas, do Rady do pana Starosty było bardzo pozytywne, Przewodniczący Henryk 

Boguszewski stwierdził, że przyjął to pozytywnie. Tak jak do budżetu powiatu w trakcie roku 

wpływają dodatkowe środki finansowe np. z dotacji tak samo miasto dostanie dodatkowe pieniądze

i dołoży. Bądźmy dobrej myśli.

Starosta Marek Bobel stwierdził, że ulica Kościuszki to że się nazywa drogą powiatową to miastu 

pewnie zależy, pokazanie tego że miastu zależy jest to forma wsparcia w połowie wkładu 

własnego. Starosta podkreślił, że nie zależy mu na tym żeby była to kwota symboliczna, my 
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oczekujemy takiej kwoty jaka wynika z zasad przyjętych w powiatach czyli połowę wkładu 

własnego. 20 tys. zł. nas nie interesuje bo 20 tys. zł. powiat stać na to, żeby taką kwotę dołożyć z 

budżetu Powiatu Siemiatyckiego. Chodzi o partnerstwo. Jeśli ma być partnerstwo i mają być 

inwestycje w drogach powiatowych Miasta Siemiatycze to Miasto Siemiatycze powinno się do dróg

powiatowych w mieście Siemiatycze  dokładać na zasadach partnerskich.

Przewodniczący Henryk Boguszewski poinformował, że rozmawiał z panem burmistrzem, 

chodziło głównie o zasady.

Starosta wyraził opinię że pan Przewodniczący rozmawiał jako radny nie jako Przewodniczący 

Rady bo to są kompetencje Zarządu. Wystarczy odpisać. Pan Burmistrz ma troszeczkę 

urzędników, nie musi robić tego sam więc jeśli podjął decyzję to wystarczy wysłać urzędnika żeby 

w biurze podawczym Starostwa złożył pismo. Jest to najlepsza forma, ewentualnie można 

zadzwonić, Starosta zaznaczył że pan Burmistrz ma jego numer telefonu. Starosta Marek Bobel 

wyraził nadzieję, że w najbliższym czasie pismo wpłynie z odpowiedzią na tak lub na nie. Czas 

pokaże.

P – kt 7.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski 

podziękował zebranym za przybycie i zamknął obrady XXIII sesji VI kadencji Rady Powiatu 

Siemiatyckiego.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

PRZEWODNICZĄCY  RADY Henryk Boguszewski 

Protokołowała:  Elżbieta Malinowska 
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